
 

 

BØRNE- OG KULTURFORVALTNINGEN 

 03.05.2023 

Vores ref.: 85-02-01-p23-22-

498790 

Direkte nr.: 3247 0020 

Medarbejder: smf.sk.bk 

 
 

REFERAT 
 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Skottegårdsskolen DATO: 08.05.2023 

MØDESTED: Personalerummet KLOKKEN: 17.00-19.00 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR: 85.02.01-P23-22-498790 

DELTAGERE: 

Gitte Asmussen, Cirkeline Martinussen, Rasmus Schlüter, 
Jannie Jensen, Susanne Frøkjær, Imran Hoshmand, Daniel 
Bringmann, Daniel Køhler Christensen, Freddy Palner 
Paungreen, Nellie Louv, Thilde Nøhr Jensen.   

 

AFBUD: 
Peter Andreas Moesgaard, Maria Michelle Milbo, Mohammad 
Ali Said, Annette Betak 

 

MØDENR.: 5-2023  

 

1. Godkendelse af referat nr. 4-2023. 

Referatet blev godkendt. 

 

2. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt. 

 

3. Meddelelser fra: 

 

Elevrådet: Imran har spurgt en restaurant i nærheden omkring en madordning. Han 

foreslår, at restauranten kommer med mad i spisepausen og sælger i skolegården. 

En fra ledelsen, en fra skolebestyrelsen og Imran arbejder videre med ideen. 

 

Medarbejderrepræsentanter: 

 

 Der har været 2 lejrskoler, en på 4.årgang og en på 8.årgang, de gik begge 

fint. 

 Eksamenerne er gået i gang i sidste uge, der afleveres synopser lige nu og 

9. klasserne har sidste skoledag den 17.maj 2023. 

 

 
 

  

   

 

SKOTTEGÅRDSSKOLEN 

Saltværksvej 65, 2770 Kastrup 

lme.sk.bk@taarnby.dk 
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      Skolebestyrelse: 

 

      En enkelt henvendelse om, at det er dejligt at toiletterne i storegård er rene. 

 

      Ledelsen: 

 

- Forældrearbejdsdag  

Der skal laves en liste over hvad der skal laves i Lillegård. Den liste skal Gitte 

og skolebetjenten gennemgå, og de emner som skolebetjentene ikke laver, 

dem kan forældrene lave på en arbejdsdag. Freddy, Mille og Thilde planlægger 

sammen med SFO leder Rikke.  

Skolen har fået tildelt en ”Leg og læringspulje” og der bliver afsat 200.000 kr. til 

Lillegård. 

 

- Parkeringsforhold for personale og forældre 

Personalet må nu parkere gratis ved Pilothotellet på Kastruplundgade. Der er 

16 pladser. MED udvalget har givet en tilbagemelding på afstand og antal. 

 

Der er stadig problemer med parkeringen ved morgenafleveringen af de små 

klasser, og der er forslag om at rykke 0. klassernes mødetid 10 – 15 minutter, 

så trafikken bliver bedre fordelt. 

 

- Fag- og opgavefordelingen er ved at være på plads. Nu skal der laves skemaer. 

 

- Næste år skal der være en ”nedeordning”, det betyder at de kommende 1. 

klasselærere får en enkelt time om ugen i 0. klasse, så eleverne kender deres 

lærer når de starter i 1. klasse. 

 

- Gitte har aftalt med Mads Vinterby, at han deltager i skolebestyrelsesmødet den 

12.juni 2023.  

 

- Lone Løfqvist, skolens læsevejleder, flyttes til møde efter sommerferien og 

fortæller om ordblindhed og indsats omkring ordblindhed. 

 

 

4. Orientering om: 

SFO:  

 

- Nye heldagsbørn: Nu er alle heldagsbørnene kommet. Der er masser af liv i 

SFO-en og der er etableret mange udeaktiviteter.  

- Højhuset har etableret et hold som skriver ”Børneavisen” og samtidig lærer 

børnene at logge ind på computerne. 

- SFO og 3. klasserne har holdt ”afskedsfest”; alle er nu startet i klubben. 

 

Lille elevråd: ”Fluerne” er sat i wc-kummerne på drengetoilettet. 

 

5. Princip for forældrehenvendelser/klager 

- Oplæg til beslutning 

- Gitte uddelte oplægget ud på mødet i papirform. Princippet blev godkendt og 

bliver nu ført ind i Skolens Principper og lagt ud på skolens hjemmeside. 

 

 

 



 

 

 

 
 
 
 
 
 

BØRNE- OG KULTURFORVALTNINGEN 

3 

6. Drøftelse af mobilpolitik:  Lige nu er reglen, at eleverne gerne må have 

mobiltelefoner med i skole, men de skal afleveres i en kasse, som bliver låst inde 

indtil skoledagen er forbi, hvor de får dem udleveret. 

I udskolingen får eleverne udleveret mobilen i den store pause. 

 

Elevrådet skal medinddrages i drøftelsen af skolens mobilpolitik. 

Forslag om at drøftelsen skal tages på kommende forældremøder. 

 

7. Legepladstilsyn: Gitte gennemgik legepladsrapporten 2022. 

Der er kun påtalt fejl og mangler i Lillegård. 

 

 

8. Eventuelt:  

 

 

10.Punkter til næste møde: 

 

- Mads Vinterby 

- Mobilpolitik 

- Mødedatoer til næste skoleår 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


